
REPUBLIKA HRVATSKA
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA
GRAD DELNICE
GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ
KLASA: 023-06/14-01/01
URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-188
Delnice, 19. veljače 2016. godine

Z A P I S N I K
sa 188. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 19. veljače 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana Piskač,  pročelnica JUO, Indira Rački
Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i
financije, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda
TZ Grada Delnica, Tihana Ljubojević, pedagoginja u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš,
voditeljica Programa „Pomoć u kući starijim osobama“,  Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Alen
Udović, direktor GSC Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova
tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Davorka Grgurić, Zvezdana Jerković umjesto koje
sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen
Rački,  Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici  prisustvuje Hrvoje Zatezalo,  Tomislav Mrle umjesto
kojeg prisustvuje Martina Petranović. 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

MARTINA PETRANOVIĆ
- Napravljen je Plan i  program stručnog osposobljavanja za 2016.  godinu koji  je  poslan na

dobivanje suglasnosti u Zavod za zapošljavanje. Radi se na pripremi poziva za ovu godinu.
- Materijal sistematizacije je dovršen, radi se na izradi rješenja o rasporedu službenika te na

općem materijalu glede vježbenika za razvojne projekte.
- Izrađen je i  poslan poziv za okrugli  stol – znanstveno stručni skup – koji  će se održati  u

Delnicama 4. ožujka 2016. godine na temu zemljišnih zajednica.
- Napravljeno je očitovanje vezano uz pismo namjere Grada Cszeprega glede suradnje, a vezano

uz EU projekte.
- Izrađena je 10. izmjena Kolektivnog ugovora koja se odnosi na promjene vezane uz godišnji

odmor.
- Na inicijativu predsjednice Odbora, izrađen je i poslan poziv za sjednicu Odbora za zdravstvo

i socijalnu skrb.
- Izrađen je i poslan e-mail Konzervatorskom odjelu u Rijeci kako bi nas usmjerili kome se

obratiti vezano uz uvjete koje mora ispunjavati osoba koja će raditi u Zavičajnom muzeju.
- Izrađen je i poslan dopis svim vijećnicima za dostavu prijedloga kandidata za suce porotnike

Županijskog suda u Rijeci.
- Aktivnosti na izradi Analize zaštite i spašavanja za 2015. te smjernica za 2016. godinu.
- Ažuriranje popisa nerazvrstanih cesta temeljem rješenja Gruntovnice.
- Poziv strankama za utvrđivanje nerazvrstane ceste u Lučicama.
- Sređivanje vlasništva u Gučem Selu.
- Ugovor o kupoprodaji zemljišta u Crnom Lugu.
- Danas ističe rok za prijavu na natječaj za javne potrebe. 



- Napravljeno je izvješće o socijalnoj skrbi za 2015. godinu i upućeno Centru za socijalnu skrb.
- Sudjelovanje u izradi Odluke o kriterijima za dodjelu poslovnih prostora udrugama.
- Od Kotar festa dobivena je ideja da bi se scena Kotar festa, u vrijeme dok se provodi program

Kotar  teatra,  nazvala  imenom Pere  Kvrgića.  Za  srpanj   pripremaju  gostovanje  predstave
„Stilske vježbe“ u kojoj igra gospodin Kvrgić.

GORDANA PISKAČ
- Izdavanje rješenja za komunalnu naknadu.
- Aktivnosti po pritužbama i žalbama – postupanje po drugostepenom rješenju.
- Prijava  na  natječaj  PGŽ  za  sufinanciranje  održavanja  nerazvrstanih  cesta.  Prijava  je

napravljena za Mesničku ulicu.
- Kontrola terena u zimskoj službi, otklanjanje nedostataka i odlazak na teren po pritužbama

građana.
- Detaljno ažuriranje javne rasvjete na području Grada Delnica. Usput su postavljene inventurne

pločice na stupove javne rasvjete.
- Priprema dokumentacije za nadmetanje za Šetalište I. G. Kovačića.
- Prijava vezana na problem u Lučicama i rješenje o uklanjanju odloženog materijala.
- Oštećen je semafor, policijski zapisnik je sastavljen, počinitelj je poznat i isti će nadoknaditi

štetu.
- Ovjera i dnevnika i praćenje rada zimske službe.
- Odgovor na pritužbu na čišćenje snijega i reakciju vozača u Zrinskoj ulici.
- Kontrola radova i ovjera računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Krpanje udarnih rupa na Šetalištu I. G. Kovačića i Prolazu HŠ. 
- S restauratoricom smo pregledali eksponate i kočiju, očekujemo ponudu za restauriranje.
- Kontakt  s  gospodinom Zorićem vezano  za  prijavu  na  Mjeru  4.3.  od  strane  Ministarstva

poljoprivrede koja se odnosi na šumske ceste. Prijavili bismo šumsku cestu Kovačeva voda –
Delnice.

- Dobivena je zamolba žitelja Hrvatskog za pomoć pri popločenju mrtvačnice.
- Uvid  u  glavni  projekt  za  izdavanje  građevne  dozvole  za  muzej.  Utvrđene  su  pojedinosti,

napravit će se dopuna projekta kako ne bismo morali ići u izradu geodetskog projekta.
- Na temu visećih mostova kontakt s izrađivačem glavnog projekta iz Kočevja. Izdani su svi

posebni uvjeti, još treba istražiti tko izdaje građevnu dozvolu s obzirom na to da se radi o
mostovima koji spajaju dvije države.

- Na  digitalnom planu  vidljivo  je  da  je  na  vidikovcu  Vodenjak  napravljeno  cijepanje  i  da
zemljište pripada Hrvatskim cestama međutim, u gruntovnici isto nije provedeno.

- Očekujemo pismo namjere Hrvatskih voda za otkup prostora u objektu Kuglane.
- Prema Ministarstvu kulture krenut će se sa zahtjevom za osnivanje muzeja.
- U izradi  je  troškovnik 1.  faze uređenja  Parka,  nedostaju još  podaci  projektanta  vezani  uz

trošak igrala.
- Od Obrta „Juranić“ dobiven je predračun za popravak službenog automobila.
- PGŽ je raspisala natječaj za sufinanciranje projekta razvoja turizma u 2016. godini. Potrebno

je dogovoriti što ćemo prijaviti. Isto mora biti sadržano u našem proračunu i mora biti vezano
uz turizam.

- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća: prodaja dijela objekta kuglane Hrvatskim
vodama, odluka i ugovor o zakupu poslovnog prostora u zgradi gradske uprave koju koristi
Centar za socijalnu skrb, prijava PGŽ za sufinanciranje linijskog prijevoza, aktivnosti vezane
uz izradu Plana ukupnog razvoja, korištenje prostora u vlasništvu grada koje koriste udruge,
koncesija za prijevoz pokojnika, prodaja stambenog prostora u Radničkoj 6 u Lučicama, E-
županija.

ALEN UDOVIĆ
- Sastanci u PGŽ na temu načina funkcioniranja, te projekata za 2016. godinu.
- Održan je sastanak s predsjednikom Hrvatskog hokejaškog saveza na kojem su postignuti

inicijalni dogovori za iduću ledenu sezonu.
- Unutarnja revizija u GSC.



- U subotu se održava hokejaški turnir. Prethodila je tiskovna konferencija na kojoj je najavljen
i završetak ove ledene sezone.

- Nastavak razgovora s  prijateljima  iz Slovenije  na kojima dogovaramo proširenje  poslovne
suradnje i zajedničku prijavu za jedan projekt EU fondova.

- Pregovori sa Sportskom zajednicom.
- Delničko klizalište uključit će se u projekt koji odrađuje TV AL JAZEERA koji će snimiti

situaciju vezanu za mogućnost razvoja sportova na ledu. Bili su ovdje u utorak, snimili su
materijale i bit ćemo uključeni u njihov projekt zajedno s Austrijom, Mađarskom, Srbijom. 

DRAŽEN RAČKI
- Dogodila se jedna intervencija – požar osobnog automobila.
- Odštopavanje kanalizacije.
- Čišćenje hidranata od snijega.
- Reparacija kosilice.
- Sitni radovi, uređenje prostorija.
- Potpisivanje ugovora za kombi vozilo.
- Prisustvovanje skupštini u Vas Fari.

MIRNA JANEŠ
- Korisnici su opskrbljeni svime što im je potrebno i nije bilo nikakvih problema, svi su iznimno

zadovoljni.  Zamjenica gradonačelnika je s pomoćnim radnikom bila u obilasku kako bi se
upoznala s funkcioniranjem ovog posla. Obišli su dio korisnika u Lučicama i Delnicama.

- Izrada financijskog godišnjeg izvješća prema ministarstvu i PGŽ.
- Jučer je objavljen natječaj preko Zavoda za zapošljavanje za javne radove za 4 djelatnika.

Imamo potrebu  i za još jednim pomoćnim radnikom.
- U ponedjeljak prezentiram rad naše udruge u PGŽ – Vijeću za seniore.
- Svi djelatnici osposobljeni su da budu sami svoji ovlaštenici osposobljeni za zaštitu na radu i

zaštitu od požara.

TIHANA LJUBOJEVIĆ
- Tjedan je uobičajenih aktivnosti, ima dosta bolovanja među djelatnicama.
- Prikupljanje podataka za novu web stranicu.
- Vrtić smo prijavili na natječaj DM-a povodom njihovih 20 godina u RH. Prijavili smo projekt

„Oživimo naše igralište“.
- Zamjenicu  gradonačelnika  zanimao  je  Program  predškole  i  uključivanje  Roma.  Imamo

uključenog jednog Roma iz romskog naselja koji je čak i redovan, a za uključivanje većeg
broja trebaju nam veći napori kako prostorni tako i mnogi drugi.

PETAR HRG
- Dogovor s HTZ o snimanju PPS lokacija, lokacija čije bi snimanje omogućilo dužu pred i

posezonu.  Zahtijevaju  snimanje  na  6  lokacija.  Dogovaramo  termine  jer  zahtijevaju  da  na
lokacijama ne budu umjetni sudionici nego da se „uhvati“ prava dinamika lokacije što je u
zimskim uvjetima teško.

- Dobiven je zahtjev za doktorsku disertaciju na zahtjev LAG-a vezano na strategiju razvoja.
- Pregled pristupnih točaka gradu u suradnji s KTD „Risnjak – Delnice“ i Hrvatskim šumama.
- S predstavnikom Hrvatskih cesta dogovorene su lokacije za postavljanje smeđe signalizacije.
- Dogovoren je sastanak s Hrvatskim cestama po pitanju obnove vidikovaca.
- Dogovor s Hrvatskim šumama o obilježavanju Dana šuma.
- Dogovoren je najam štanda za Dan ružičastih majica.
- Dogovaramo doček g. Pelca, maratonca.
- U emisiji „Sunčani sat“ na lijep način prezentiran je grad. Gradonačelnik smatra da bi bilo

dobro link emisije staviti na web stranicu grada i TZ.



HRVOJE ZATEZALO
- Rješavanje problema s malim kamionom, popravak freze za snijeg.
- Postavljeni  su  novi  prometni  znakovi  za  zaustavljanje  prometa  (plac,  aktivnosti  na

prometnicama). Svi znakovi su isti, imaju odsjaj i estetski su u redu.
- Čišćenje snijega na području Grada.
- Čišćenje kanala koji ide iz groblja prema prometnici za Brod Kupu, te slivnika u Brodu na

Kupi i Delnicama.
- Odvoz bine iz Dvorane u TZ.
- Tržni dan i čišćenje nakon toga, redovito održavanje čistoće zgrada, domarski radovi, izrada

računa za izvršene usluge prema gradu.
- Grobarina – izdavanje računa.
- Provjera stanja gradske fontane u fazi mirovanja.
- Izvršen je obilazak pristupa gradu, dogovorene lokacije za zelene otoke, dogovorena je sadnja

niskih grmova koji ne bi priječili pogled u smislu prometa. Hrvatske šume donirat će sadnice.
- Vraćanje podloge koja se koristila za koncert.
- Čišćenje kanala u Iševnici.
- Zagrađivanje parkirnih mjesta u Supilovoj ulici u svrhu promocije Tele-2.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Aktivnosti na financijskom izvješću Knjižnice.
- Prijava na natječaj Grada.
- Poslan je prijedlog za dodjelu Povelje „Ivan Kostrenčić“  gospođi Darinki Živanović.
- E-narudžba.
- Aktivnosti vezane uz praćenje računa i obradu građe.
- Obilježeno je Valentinovo s gimnazijalcima koji  su dva sata druženja nazvali  „Osluhnimo

ritam srca“, a predstavljeni su i u emisiji „Znanje je moć“.
- „Čitateljski kutak“.
- Promocija edukativne slikovnice o zdravlju.
- Aktivnosti na „Dodiru riječi“.
- U tijeku je akcija darivanja slikovnica u suradnji s Centrom za socijalnu skrb.
- U suradnji s matičnom službom izrađuje se troškovnik opreme.

ĐULIO JUSUFI
- Predani su financijski izvještaji na FINU i Uredu državne revizije.
- Dodatne tablice koje su unutar pravilnika o financijskom izvještavanju po prvi puta se šalju u

Ministarstvo financija. Izvještaji su objavljeni na stranicama Grada.
- Suradnja vezana za odluku o davanju nefinancijske potpore udrugama vezano za poslovne

prostore.
- Obračun stana sa stanarskim pravom, izrada brisovnog očitovanja.
- Napravljene  su  korekcije  u  svezi  prenesenih  rezultata  poslovanja  na  traženje  Ministarstva

financija.
- Aktivnosti vezane uz gradske poreze.
- Upitnik o fiskalnoj odgovornosti.
- HABOR-u je predan zahtjev za prenamjenu kredita, isti je prihvaćen na Kreditnom odboru,

očekujemo prihvaćanje na Upravi iza čega slijedi potpisivanje.
- Aktivnosti vezane uz dopis UDU vezan za strategiju suzbijanja korupcije.

Dovršeno u 8,45 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


